
Protokół nr 51 /2005
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

odbytego w dniu 29 maja 2006 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad.1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tomasz 
Pawlak. Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na sesje Rady Miejskiej.

Przewodniczący Komisji – Tomasz Pawlak przedstawił harmonogram sesji:
a) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla Zespołu 

Folklorystycznego Borkowiacy
b) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla Pani 

Barbary Latosińskiej
c) nadania tytułu i odznaki „Zasłużony dla Gminy Borek Wlkp.” dla Pana 

Gabriela Szczepaniaka

Następnie Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek poinformował, że 
komisja ds. rozpatrywania wniosków o nadanie tytułu i odznaki „Zasłużony dla 
Gminy Borek Wlkp.” zaopiniowała przedstawione wnioski pozytywnie.

d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gostyńskiego

e) zmian w budżecie

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska poinformowała, że zmiany planu 
budżetu po stronie wydatków dotyczą:

1.W rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” zmniejsza się wydatki 
o kwotę 60.000 zł. 
2.W dziale  750  „Administracja  publiczna”  w  rozdziale  75095  „Pozostała 
działalność” zmniejsza się wydatki o kwotę 10.000 zł.  
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3.W dziale 900 rozdział 90015 „Oświetlenie ulic, placów i dróg „ zwiększa się 
wydatki o kwotę 70.000 złotych z przeznaczeniem na „Przebudowę sieci NN 
wraz z montażem oświetlenia ulicznego przy ul. Zdzież w Borku Wlkp.” oraz
na konserwację urządzeń elektrycznych.                        

Radny – Marek Rożek wnioskował o wyjaśnienie kto wydał pozwolenie na 
wycięcie dębu przy Probostwie w Borku Wlkp.
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa zostanie wyjaśniona.

Członkowie Komisji wnioskowali o przedstawienie projektu budowy chodnika 
przy ul. Zdzież.
Pracownik Urzędu Miejskiego- Tomasz Marszałek poinformował, że 
planowana jest budowa chodnika po obu stronach ul. Zdzież, 172 m – lewa 
strona oraz 152 m prawa strona drogi o szerokości 2,5 m2 oraz 8 wjazdów do 
posesji ok. 250m2 .

Radny – Michał Dopierała zapytał dlaczego wykonanie wjazdów do posesji 
prywatnych na ul. Zdzież ma być wykonane i płacone przez inwestora, skoro 
przy budowanie chodnika w Skokowie właściciele posesji musieli sami 
ponieść koszty tej inwestycji.

Głos zabrał również radny – Mieczysław Dębowiak informując, że droga w 
Skokowie jest drogą gminną, natomiast ulica Zdzież należy do dróg gminnych.

Innych uwag brak.

Ad.4. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie radny – Tomasz Szczepaniak prosił o informacje na temat 
zaawansowania prac przy wykonywaniu sztandaru  gminy.
Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek zasygnalizował konieczność 
rozpoczęcia prac przy łataniu dziur w drogach gminnych.
W tym temacie Skarbnik Gminy poinformowała, środki na powyższe zadanie 
są zabezpieczone i zadanie to będzie wykonywane.
Radna - Róża Jędrosz zapytała co dalej z budynkiem po byłej szkole 
w Koszkowie.
Członkowie Komisji wyrazili negatywna opinię dotyczącą połączenia świetlicy 
wiejskiej z mieszkaniem prywatnym.

Radny – Michał Dopierała zapytał kiedy zostanie zakończona modernizacja 
oświetlenia ulicznego na terenie gminy.
W tym temacie nikt głosu nie zabrał.
Więcej uwag nie zgłoszono.
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Ad.5. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów 
Przewodniczący Komisji zakończyła posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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